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Contactpersoon 

- 
Datum 

21 december 2006 
Ons kenmerk 

DGP/MDV/u.06.03396 
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- 
Bijlage(n) 

- 
Uw kenmerk 

2060704140 
Onderwerp 

Maaslijn 
 
Geachte voorzitter, 
 
De leden Gerkens en Roemer hebben kamervragen gesteld over de treindienst 
Nijmegen-Roermond (Maaslijn). Hierbij treft u mijn antwoorden aan. 
 
1 
Wat is uw mening over het bericht dat treinreizigers tussen 10 december en 1 maart 
aanstaande in de spits deels per bus moeten worden vervoerd op de lijn Nijmegen-
Roermond door een tekort aan materieel? 
 
1 
De exploitatie van het openbaar vervoer tussen Nijmegen en Roermond is een 
verantwoordelijkheid van de provincie Limburg. Ik wil niet in de verantwoordelijkheid 
van de provincie en haar vervoerder treden.  
 
2 
Kunt u aangeven waarom Veolia onvoldoende materieel heeft om deze lijn goed te 
bedienen? Waarom is dit materieel niet overgenomen bij het winnen van de 
concessie? 
 
2 
Zie mijn antwoord op vraag 1. 
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3 
Kunt u aangeven of de ingehuurde Wadloper-treinen voldoende capaciteit en snelheid 
hebben om de geplande dienstregeling goed uit te kunnen voeren? 
 
3 
Het is niet aan mij om te oordelen over de geschiktheid van het materieel, maar aan 
de provincie.  
 
4 
Welke maatregelen gaat u nemen om er samen met de Provincie Limburg voor te 
zorgen dat de geplande dienstregeling alsnog per 10 december aanstaande uitgevoerd 
kan worden? 
 
 
4 
Het is niet aan mij om in deze kwestie maatregelen te nemen, al of niet samen met de 
provincie Limburg. Het is de verantwoordelijkheid van de provincie Limburg en Veolia 
om te zorgen dat de dienstregeling uitgevoerd wordt 
 
5 
Welke maatregelen gaat u nemen om dergelijke problemen bij de overgang van 
concessies in de toekomst te voorkomen? 
 
5 
Ik ben niet voornemens aanvullende maatregelen te nemen. Na decentralisatie van de 
verantwoordelijkheid over de exploitatie van treindiensten, ga ik daar niet langer over.  
 
 
6 
Kunt u deze vragen zo spoedig mogelijk beantwoorden? 
 
6 
Bij deze.  
 
 
Hoogachtend, 
 
DE MINISTER VAN VERKEER EN WATERSTAAT, 
 
 
 
 
 
Karla Peijs 


